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Drukwerk nodig?

Bel ons!!!!!

drukkerij te Mebel
Vierde Broekdijk 15a

T (0543) 45 13 34
F (0543) 45 20 52

E info@drukkerijtemebel.nl
I www.drukkerijtemebel.nl

Comfortabel wonen
én besparen op uw energiekosten?
Vakkundig en vertrouwd met Klomps Bouwbedrijf.

Klomps Bouwbedrijf
Meniststraat 2
7091 ZZ Dinxperlo

T: 0315-65 70 00
E: info@klomps.nl
I: www.klomps.nl

Samen duurzaam en
energiezuinig bouwen
aan uw toekomst. 

Zonnepanelen, HR-ketel,
zolder of spouwmuur isoleren,
informeer welke maatregel het
beste bij uw woning past.
Ontvang tot max. € 500 subsidie
voor energie besparende
maatregelen via
“De Achterhoek bespaart”.

www.klomps.nl

Nu slechts

6% BTW
op verbouwingen!

Vraag vrijblijvend

een offerte aan.

Bouwen doe je samen. Iedere woning, verbouwing of  
renovatie staat in dienst van de mensen die er wonen, werken of verblijven. 
Klomps Bouwbedrijf is een veelzijdige en flexibele partner en beschikt over 
gekwalificeerde mensen die gaan voor de beste aanpak en uitvoering. 
U heeft uw ideeën, plannen, wensen en dromen. Wij combineren die graag 
met ons vakmanschap, onze kennis en ervaring.

We verzorgen voor u het complete traject met de  
volledige garanties van BouwGarant.
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De CDA-fractie vergadert in 
principe elke 2e donderdag van 
de maand. Het CDA-bestuur 
vergadert in principe de maandag 
vóór de tweede dinsdag van de 
maand. Voorafgaand aan elke 
bestuursvergadering is er van  
19.30 - 20.00 uur een spreek-
halfuur voor leden. 
Als u gebruik wilt maken van deze 
gelegenheid, graag een week van 
te voren melden bij Bert Mateman, 
secretaris van de fractie:  
bert@matemanadvies.nl,  
(0543) 53 99 55 of bij Henk te 
Paske, ambtelijk secretaris bestuur:  
(0543) 47 36 79.  
Zij zullen dit inplannen en u de 
vergaderlocatie mededelen.
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Ook al wordt het elk jaar vanzelf 
weer 25 december, dat wil nog 

niet zeggen dat het vanzelf weer 
kerstfeest wordt. Wij mensen anno 
2014 leven op de kalender van het 
wereldgebeuren en dan ineens 
schikken we ons in de traditie en de 
rituelen van het kerst feest. 
Kerstsamenkomsten, kerstconcerten, 
kerstdiners worden er overal 
georganiseerd en we versieren onze 
huizen met kerstbomen, groene 
takken, kerstbakjes enz. enz. Je kunt je 
afvragen of we niet bezig zijn om 
vanuit onze gedachten en ideeën en 
vanuit gevoelens van sfeer en 
romantiek een kerstsfeer op te roepen. 
Even de grauwsluier van het dagelijks 
gebeuren met alle drukte en sores van 
dien aan de kant zetten om in een 
feestelijke en gezellige sfeer te komen. 

De duistere wolken waarover de 
profeet Jesaja spreekt pakten zich ook 
in het afgelopen jaar samen. Een 
vreselijke vliegramp, de spanningen in 
Oekraïne, de moordpartijen in Irak en 
in Syrië, de spanningen tussen Israël en 
de Palestijnen. De duistere wolken 

hebben een gezicht gekregen in de 
vertwijfelde en angstige gezichten van 
de vele vluchtelingen, mannen, 
vrouwen en kinderen, op zoek naar 
een goed heenkomen. 

Geen christelijk feest staat zo op de 
tocht van het wereldgebeuren en is zo 
in tegenstelling met het wereldbeeld 
om ons heen als het kerstfeest.  
De voorpagina’s van de kranten met 
alle vreselijke en verontrustende 
berichten staan haaks op de boodschap 
uit het Lucasevangelie. Ondanks de 
armoede van die tijd spreekt de engel 
tot de herders in het veld: ‘Ziet, ik 
verkondig U grote blijdschap’. God 
geeft het geboortekaartje van zijn 
zoon af aan eenvoudige herders die 
bepaald niet zo geweldig in tel waren. 

In de dagen van de geboorte van Jezus 
zijn de mensen op reis. Keizer Augustus, 
de machtige keizer van het Romeinse 
rijk die zijn zetel heeft in Rome en 
overal zijn vertegenwoordigers 
(stadhouders) heeft, heeft een bevel 
uitgevaardigd dat alle mensen uit de 
toenmalige wereld zich moeten laten 

registreren. Hij wil wel eens weten 
hoeveel mensen aan zijn macht en 
heerschappij zijn onderworpen en van 
wie hij belasting kan heffen. 

Zo beweegt deze keizer Augustus de 
wereld tot in de verste uithoeken, van 
Syrië en Galilea tot Nazareth, om op 
weg te gaan naar de oorspronkelijke 
geboorteplaats van hun familie. 
De keizer maakt geschiedenis en 
schrijft geschiedenis. Maar dwars door 
de geschiedenis van deze machthebber 
heen schrijft de God van Israël Zijn 
geschiedenis. De volheid van de tijd is 
aangebroken. Het licht gaat schijnen in 
de duisternis. Een nieuwe tijd zal 
aanbreken. 

Er gaan ook twee mensen, Jozef en 
Maria, op weg van hun woonplaats 
Nazareth naar het stadje Bethlehem 
waar eenmaal in het verre verleden 
hun voorvader David werd geboren.  
Zij voegen zich in de rij van de 
geslachten. U kunt hierover lezen in 
het Matteüsevangelie. In gehoorzaam-
heid aan het bevel van de keizer gaan 
ze op weg. 

Een lieflijk en aandoenlijk verhaal is 
het kerstverhaal bepaald niet. Jozef en 
Maria zoeken een goed onderkomen 
voor de nacht, maar het kind Jezus 
wordt uiteindelijk geboren in een 
koude, onverschillige, ongastvrije 
wereld. In het plaatsje waar hun 
voorvader David eenmaal de schapen 
hoedde en op een geheel onverwachte 
wijze tot het koningschap werd 
geroepen, wordt thans een andere 
koning geboren, een vredevorst. 

Nadrukkelijk wordt gezegd dat er voor 
hen geen plaats meer was in een 
herberg en dat ze maar genoegen 
moesten nemen met een plek in een 
stal. Het verhaal doet ons denken aan 
de vele vluchtelingen in onze dagen, 
die beroofd en berooid op weg zijn 
naar een veilig onderkomen.  
Ze moeten met hun huilende en 
ontredderde kinderen en onder vaak 
barre weersomstandigheden genoegen 
nemen met een tochtige tent. Er is 
gebrek aan de meest elementaire 
levensbehoeften. Het zijn beelden die 
elke dag weer op ons tv-scherm komen. 
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Van een reisbevel  
en een wonderlijke 
geboorte 
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Het is alweer bijna 2015! Zo gaat 
dat ieder jaar. Voordat je het 

weet zit je weer bij de kerstboom  
af te tellen naar het volgende jaar.  
Een jaar waar ook weer veel staat te 
gebeuren. In maart zijn namelijk  
de Provinciale- en Waterschaps-
verkiezingen. Allebei belangrijk, 
maar voor onze afdeling zijn de 
Provinciale verkiezingen toch net 
iets interessanter. Want wij hebben 
een goede kandidaat die mee doet 
voor een plaats in de Provinciale 
Staten. Ga dus allemaal stemmen  
op woensdag 18 maart! En dan het 
liefst op de kandidaat van het CDA 
Aalten-Dinxperlo: Arjan van Lochem. 

Namens het bestuur mag ik altijd bij 
de fractievergaderingen zitten. Nu 
wil ik graag van de gelegenheid 
gebruik maken om u te laten weten 
hoe het er daar aan toe gaat. Het is 
een genoegen om te zien hoe deze 
fractie met haar wethouders aan 
het werk zijn. Als ik het zo zie heeft 
iedereen zijn plekje gevonden 
binnen de fractie. De fractieleden 
zijn goed op de hoogte van de 
onderwerpen die bij het besturen 
van de gemeente Aalten aan de 

orde komen. Het zijn verschillende 
persoonlijkheden, maar ze respec-
teren elkaar allemaal. Er staat een 
team dat tegen elkaar durft te 
zeggen wat ze bezig houdt en er 
wordt (over het algemeen ) goed 
geluisterd naar elkaar. Als bestuurs-
voorzitter ben ik daar trots op.  
En dat mag zo tegen het einde van 
het jaar ook wel een keer gezegd 
worden! 

Rest mij niets anders dan u 
gezegende kerstdagen en een goed 
en gezond 2015 toe te wensen!

Namens het bestuur,

Rik van Lochem
Bestuursvoorzitter CDA  
Aalten-Dinxperlo

Van de voorzitterToch is er met Kerst geen reden om 
alleen treur- en klaagzangen aan te 
heffen. Ons wordt vanuit de hoge 
hemel een lied van hoop en verlangen 
op de lippen gelegd. ‘Zingt een nieuw 
lied voor God den Here, want Hij bracht 
wonderen tot stand. Wij zien Hem 
heerlijk triomferen met opgeheven 
rechterhand.’ 

In een stal in Bethlehem voltrekt zich 
het wonder dat de wereld in beweging 
zal brengen. De belofte die de engel 
aan Maria en Jozef gegeven heeft 
wordt werkelijkheid. In eenvoudige 
bewoordingen wordt het gezegd: ‘En 
zij, Maria, bracht een zoon ter wereld, 
haar eerstgeborene. Ze wikkelde hem 
in doeken en legde hem in een kribbe.’ 
Kan het eenvoudiger en primitiever? 

Toch is het heel zinvol dat Lucas ons  
het komen van de Messias vertelt als  
de geboorte van een kwetsbaar en 
weer loos kind. Hij komt in zijn weer-
loosheid en in zijn kwetsbaarheid 
wonen onder ons mensen. Hij neemt de 
menselijke natuur aan. De hemel en de 
aarde, d.w.z. Gods wereld en de 
mensenwereld, raken elkaar op 
Kerstmis. 

Het is niet goed om met onze 
gedachten en onze gevoelens bij het 
kerstgebeuren te blijven steken.  
Het kind in de kribbe is opgegroeid en 
volwassen geworden en heeft zijn 
plaats tussen de mensen ingenomen. 
Hij werd een dienaar van de mensen en 

heeft ons voorgeleefd hoe mensen met 
elkaar moeten om gaan. Hij heeft 
geleefd in Gods waarheid en van Gods 
genade en zo was hij zelf, om met de 
evangelist Johannes te spreken, ‘vol van 
genade en waarheid’. Hij durfde het 
aan om de wandaden onder de 
mensen, de corruptie en het ongeloof 
aan de kaak te stellen. Hij nam geen 
blad voor zijn mond. 

Mens zijn in zijn spoor, in zijn dienst, 
betekent dan ook als een kind, 
onbevangen, weerloos en kwetsbaar te 
durven leven. Ontvankelijk, toegewijd, 
trouwhartig, liefhebbend en lef 
hebbend. Het zijn woorden waarmee 
de apostel Paulus in zijn dagen de 
gemeenten van Christus aanspreekt. 
Dat mogen we met Kerstmis vieren en 
geloven. Onze hoop is gericht op dit 
Kind en deze mens, die zich volkomen 
en met volle overgave aan de mensheid 
heeft gegeven. 

Wij worden opgeroepen om onze 
muren van haat, geweld en liefde-
loosheid af te breken en de Vredevorst 
te volgen. Hij is onze vrede, zegt de 
apostel Paulus in de brief aan de 
gemeente van Efeze. De Vrede van 
Kerst moge ons allen inspireren! 

Steven Kuijt 
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Die begroting was voor het eerst  
van de hand van onze CDA 

wethouder Ted Kok. Hij kon een 
sluitende begroting presenteren met 
een overschot van ruim 400.000 euro. 
Aalten is een financieel gezonde 
gemeente maar heeft toch een van de 
laagste onroerendzaakbelastingen 
(OZB) van Nederland. Ook in 2015  
bent u ongeveer net zoveel geld kwijt 
bent aan de gemeente als in 2014.

Burgemeester en Wethouders stellen 
ook nieuwe zaken voor. Een daarvan is 
het Naoberfonds. Daar gaat eenmalig 
275.000 euro in. Het is bedoeld voor 
initiatieven van burgers om bepaalde 
dingen zelf te regelen; zij kunnen 
daarvoor een bijdrage ontvangen. 
Maar wat komt in aanmerking en wat 
niet? Daarvoor zal men eerst spelregels 
moeten ontwikkelen, of in gemeente-
taal: randvoorwaarden stellen. Daar 
moeten wij als raad dus snel mee aan 
de slag.

Maar om de begroting gezond te 
houden moeten er ook bezuinigd 

worden. B & W kijken daarbij verder 
dan 2015. Er zijn ook al plannen voor 
2016 en verder. Zij kwamen met een 
aantal voorstellen dat onze goed-
keuring niet kon wegdragen. 
Het meest opvallende was de voorge-
stelde afschaffing van de waarderings-
subsidie vanaf 2016. Dit is een subsidie 
voor verenigingen met minimaal  
20 leden. De meeste verenigingen 
ontvangen 250 euro per jaar als 
waardering voor de nuttige functie die 
zij in onze samenleving vervullen.  
Dat is voor grote verenigingen een 
klein bedrag maar voor hele kleine 
verenigingen eigenlijk wel een slok op 
een borrel. Wij als CDA-fractie hebben 
meteen naar buiten gebracht dat wij 
die afschaffing absoluut niet zien 
zitten. Het zijn immers B & W die met 
voorstellen komen maar de gemeente-
raad die beslist. Ook andere instellingen 
werden getroffen. De musea van Aalten 
en Dinxperlo, de muziekscholen en de 
bibliotheek (vanaf 2016).

Vóór de begrotingsvergadering is er 
eerst een rondetafelgesprek (RTG) waar 

burgers kunnen inspreken. Er kwam 
een lange rij mensen langs die namens 
vele clubs kwamen vertellen waarom de 
bezuiniging voor hen heel slecht is.  
Zij vonden een gewillig oor bij veel 
raadsleden. Dat kon ook want er was 
immers een overschot (zie boven), dus 
wij konden iets.

De volgende stap naar de begrotings-
vergadering toe zijn de Algemene 
Beschouwingen. Daarin vertelt elke 
fractie wat hun zorgen en ambities zijn 
voor 2015. Ik mocht de Algemene 
Beschouwingen van het CDA schrijven. 
U kunt die nalezen op onze website 
www.cda.nl/gelderland/aalten 

De grootste zorg voor 2015 is de 
invoering van de drie transities, de 
WMO, de Jeugdzorg en de Participatie-
wet. Dan gaat het over zaken als: krijg 
ik de ondersteuning die ik nodig heb?  
Is er nog huishoudelijke hulp voor mij? 
Wat kan en moet ik zelf, eventueel 
samen met mijn omgeving? In de 
gemeente Aalten hebben wij met alle 
partijen afgesproken: 2015 is een 
overgangsjaar. De gemeente gaat in 
gesprek. Wat mensen zelf kunnen 
bijdragen is goed, maar uiteindelijk 
moet er een oplossing zijn voor 
iedereen.
In de Algemene Beschouwingen 
hebben we gesteld dat wij zorg hebben 
om de organisaties die voor de 
gemeente het werk doen, zoals Figulus. 
Werken zij wel efficiënt en worden de 
afgesproken resultaten wel behaald? 

Wij willen de vinger aan de pols 
houden. Mochten bij u zaken die de 
zorg raken niet goed gaan in 2015 dan 
mag u contact met ons opnemen.  
U kent misschien CDA-raadsleden of 
bestuursleden of anders mailt u naar 
mij: jos.wessels.bredevoort@gmail.com 

Teug naar de begrotingsvergadering  
op 11 november. Wij wilden de waar-
derings subsidie en de subsidies voor de 
musea behouden. Samen met andere 
partijen is dat gelukt. Wij wilden de 
muziekscholen en de bibliotheek een 
jaar uitstel geven, met de afspraak dat 
de bibliotheek in Dinxperlo absoluut 
niet dicht mag. Ook dat is gelukt.  
De gemeente wil huur vragen voor de 
kermisterreinen maar wij hebben 
bedongen dat men eerst maar eens 
moet gaan praten met de volksfeest-
comités. In ieder geval in 2015 geen 
huur. Zo bereikten wij onze doelen. 
Toen de begrotingsvergadering was 
afgelopen, was het overschot nog zo’n 
300.000 euro, gelukkig nog ruim 
voldoende.

Terug naar het heden. Het is bijna 
kerstfeest. Het feest van het Kind dat 
als Gods Zoon ter wereld kwam om ons 
te redden. Kerstmis confronteert ons 
met het zwakke, het weerloze, dat 
uiteindelijk het sterkste zal zijn. Ik hoop 
dat u dit feest zult kunnen vieren in 
vrede, met al diegenen die u het liefste 
zijn. Zalig Kerstfeest!

Jos Wessels, fractievoorzitter CDA

Uit de fractie
Tussen het moment van schrijven en het 
moment dat u dit boekje leest zit een aantal 
weken. U bent al bezig met de kerst en ik als schrijver heb net 
de begrotingsvergadering van de gemeenteraad achter de rug. Dit is de 
belangrijkste vergadering van het jaar. Heel wat zaken worden voor 2015 
vastgelegd. In dit artikel wil ik vooral ingaan op deze begroting.
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Mijn naam is Arjan van Lochem, ik ben 
41 jaar jong, getrouwd en samen 
hebben wij 4 kinderen. In ons dagelijks 
bestaan runnen wij een pluimvee- en 
een veulenopfokbedrijf in de buurt-
schap Ijzerlo. Mijn hobby’s zijn sport, 
nu alleen het kijken daarvan en tot 
mijn 35e heb ik gevoetbald, verder ben 
ik verenigingsscheidsrechter bij AZSV.

Waarom wilt u in de provinciale 
politiek?
Mijn belangstelling in de politiek zat  
er al vroeg in. Ik bezocht al lang de 
gemeenteraadsvergaderingen en 
ledenvergaderingen van de afdeling. 
Na jarenlang vanaf de zijlijn de politiek 

te volgen wil ik nu de arena zelf in om 
aan de knoppen te zitten en verant-
woordelijkheid te nemen en dat hoop 
ik in de provinciale staten te kunnen 
doen. Mijn belangstelling gaat 
voornamelijk uit naar het landelijk 
gebied om daar het een en ander voor 
de provincie te kunnen betekenen.

Wat zou u veranderd willen zien  
in de provincie?
Ik wil mij inzetten voor het landelijk 
gebied dat er bedrijvigheid blijft en 
ontwikkelingsmogelijkheden komen 
voor bedrijven die door willen gaan en 
oplossingen worden gezocht naar 
leegstaande schuren. Verder wil ik dat 

Wie is het  
nieuwe kandidaat 
Statenlid?

de provincie dichter bij de mensen 
komt te staan. Toen ik mij tijdens de 
laatste ledenvergadering voorstelde 
aan de leden, vroeg ik aan de 
voorzitter of hij wist wie namens de 
CDA-fractie in Gelderland de 
contactpersoon is voor onze afdeling. 
Hij kon daar geen antwoord op geven 
en dat zegt toch genoeg. Ik wil mij 
daar proactief voor inzetten.

Wat is de belangrijkste taak van  
de provincie: volksvertegen
woordiging, kaders stellen of 
controleren en waarom?
Ze zijn alle drie belangrijk maar ten 
eerste word je gekozen door het volk 
en die vertegenwoordig je dan en als 
je dan volksvertegenwoordiger ben 
kun je kaders stellen aan de 
gedeputeerde staten en daarna kun  
je controleren of de gedeputeerde 
staten zich aan de kaders heeft 
gehouden.

Als er kritiek is op de kwaliteit  
van de provincie en haar leden en 
daarmee het aanzien van de 
Staten, trekt u zich die kritiek  
dan aan?
Natuurlijk trek je dat dan aan, de 
kritiek komt altijd ergens vandaan,  
het aanzien van de politiek in het 
algemeen word dan aangetast, maar 
als je kritiek hebt moet je ook durven 
verantwoordelijkheid te nemen en 
proberen het beter te doen.

     Om alvast te noteren in uw agenda: 
De volgende Algemene Ledenvergadering vindt plaats op:  
maandag 20 april 2015.  
Deze ALV wordt gehouden in combinatie met een bijzonder interessant 
bedrijfs bezoek. Houd deze datum dus vrij!
De uitnodiging / agenda wordt begin april verspreid.

Henk Obbink, secretaris
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Ik ben Zelma van Alstede. Sinds afgelopen 
maart ben ik raadslid voor het CDA in 

Aalten. Ik woon samen met Ralph Blekkink 
aan de Oranjelaan in Aalten. Samen 
hebben we twee kinderen; Yannick 6 jaar 
en Ayla 5 jaar. Zoveel mogelijk van mijn 
tijd stop ik in het gezellig samen zijn van 
ons gezin en in het bezoeken van en leuke 
dingen ondernemen met familie en 
vrienden.
Buiten het moeder en partner zijn, heb ik 
twee eigen dienstverlening bedrijfjes.  
Eén hiervan is Zelma van Alstede, Autisme 
Dienstverlening. Hier begeleid ik kinderen/
jongeren / volwassenen met een ASS 
(autisme spectrum stoornis) en hun 
netwerk bij alles waar ze vragen over 
hebben of ondersteuning in nodig hebben. 
Hier ben ik ongeveer 25 uur per week mee 
druk. Het tweede bedrijfje is Geldzeker en 
dat doe ik samen met mijn zus. Hier 
ondersteun ik mensen met hun financiële/
persoonlijke zaken. Veelal gebeurt dit via 
de wettelijke maatregel bewindvoering  
of curatele, maar het kan ook via de 
vrijwillige weg van budgetbeheer of 
voorlichting. Hier ben ik ongeveer 10 uur 
per week druk mee. Geldzeker is een 
groeiend bedrijf, dus als het goed is, word 
ik hier steeds drukker mee.

Dan ben ik een fanatiek volleybalster.  
Ik speel al 27 jaar bij Bovo. Hiervan heb ik 
er 15 in Dames 1 gespeeld. Na de geboorte 
van Ayla ben ik naar Dames 2 gegaan en 
daar speel ik nog steeds met veel plezier. 
Een á twee keer in de week trainen en dan 
op zaterdag een wedstrijd spelen. Bij Bovo 
ben ik behalve speelster ook voorzitter van 

de Technische Commissie, bestuurslid AB 
en scheidsrechter.
Binnen de basisschool van onze kinderen 
St. Jozefschool in Aalten ben ik actief als 
‘hulp-ouder’ bij allerlei activiteiten binnen 
school en coördineer ik het groepje ouders 
dat ondersteunende werkzaamheden voor 
de leerkrachten verricht.

Hoe ben je bij het CDA verzeild geraakt  
en waarom wilde je in de politiek?
In het voorjaar van 2013 belde onze 
voorzitter Rik van Lochem mij op met de 
vraag of ik eens wilde komen praten over 
de politiek, met als doel te bekijken of de 
politiek en het CDA iets voor mij zou zijn. 
Ik was compleet verrast, maar ook vereerd 
door deze vraag. Op een mooie zonnige 
middag heb ik met Rik gesproken. Dit 
heeft mij aan het denken gezet. Na veel 
overleg met Ralph en een gesprek met Erik 
Luiten was ik eruit. Ik wilde wel lid worden 
van het CDA en meteen ook politiek actief 
worden middels een kandidaatstelling als 
raadslid.

Ik was dan ook enorm blij toen ik hoorde 
dat ik hoog op de kandidatenlijst kwam  
te staan en na de verkiezingen ik daad-
werkelijk in de raad zitting mocht nemen.
Het CDA in Aalten spreekt me aan 
vanwege de vier kernwaarden solidariteit, 
gespreide verantwoordelijkheid, 
rentmeesterschap en publieke gerechtig-
heid. En Aalten specifiek spreekt me aan 
vanwege de houding van de mensen: 
vriendelijk, open, zichtbaar, welkom, 
kritisch, mix van jong en oud, kennis, 
ervaring en vanwege de grootte.  

Hoe groter de partij hoe meer daadwerke-
lijke invloed en dus meer ‘loon na werk’. 
Dit geeft mij het gevoel dat mijn mening 
en inzet er toe doet. 
Vanwege mijn werk was ik op de hoogte 
van de drie transities (jeugd/WMO/werk en 
inkomen) binnen de zorg en wist ik ook 
van de vele onzekerheden. De gemeente 
krijgt immers veel meer taken en weet nog 
niet precies hoe die in te vullen. In plaats 
van toekijken en hopen dat alles goed 
komt, kan ik nu meedenken en meebe slis-
sen en via goede kaders mede zorgen dat 
het goed komt. Ik richt mij dan ook vooral 
op de portefeuille ‘samenleving’ waar de 
drie transities een onderdeel van zijn.
Daarbij komt dat ik niet van klagen houd. 
Klagen over zaken is makkelijk, daadwer-
ke lijk iets doen om de zaken zo goed 
mogelijk voor elkaar te maken is een 
uitdaging en ik houd van uitdagingen.

Wat vind je van het raadslid zijn en van  
de politiek in Aalten?
Ik geniet enorm van het politieke spel, 
want zo zie ik het. Kennis van zaken 
hebben is niet genoeg. Je moet het 
kunnen verwoorden en bediscussiëren en 
je moet kennis en vooral gevoel hebben 
van het politieke veld en hierdoor tactische 
oplossingen kunnen bedenken om zo dicht 
mogelijk bij je eigen idee te kunnen 
blijven. Ook moet je snel kunnen schakelen 

en denken en durf hebben. Wat betreft 
die kennis durf ik te stellen dat ik betref-
fen de de ‘samenleving’ veel weet. Een 
mening heb ik ook en (op papier) kan ik 
die goed verwoorden. In de veilige 
omgeving van de fractie is discussiëren  
ook heerlijk. Het politieke ‘spel’ vind ik 
intrigerend, maar soms ook frustrerend en 
dat maakt het super interessant. Ik heb 
nog veel te leren en ben absoluut (nog) 
geen debater en doorgewinterd politicus, 
maar ik geniet met volle teugen en doe 
hard mijn best om een steeds beter 
raadslid te worden. 
Het raadslid zijn, neemt behoorlijk wat tijd 
in beslag. Op dit moment zijn er veel 
bijeenkomsten waar ik voor uitgenodigd 
word. Wanneer ik op alle uitnodigingen 
zou ingaan, zou ik er geen baan meer 
naast kunnen hebben. Ik maak dus keuzes. 
Op dit moment zijn echter veel bijeen-
komsten die ik erg interessant vind en 
waar ik dus naartoe ga. Zo ben ik in week 
47, 15 uur op pad en in week 48, 21 uur  
op pad voor het CDA. Het gaat om 
vergaderingen, maar ook om congressen, 
informatieve bijeenkomsten en discussie 
avonden. Er zijn echter ook weken zoals 
week 46 dat ik slechts 6 uur op pad ben. 
Naast het ‘op pad’ zijn is er ook veel 
leeswerk. Leeswerk gekregen van de 
griffie, maar ook leeswerk om bij te blijven 
bij de nieuwste ontwikkelingen en om een 
breed en goed beeld te krijgen van de 
zaken waar ik als raadslid een mening over 
dien te hebben. Dit leeswerk kost de ene 
week 15 uur werk en de andere week 
slechts 3 uur. Het raadswerk kost mij dus 
tussen de 10 en 25 uur per week. Een hele 
investering, maar voor mij voelt het niet als 
belastend. Het is gewoon ontzettend leuk.

In de politiek van Aalten zitten veel 
mensen met een groot ego. Mensen dus 
die graag hun mening laten horen en het 
vooral erg belangrijk vinden dat nu juist 
hun woorden gehoord worden en het 
liefst groot uitgemeten in de krant komen. 
Dit maakt dat er veel gediscussieerd wordt 

Een interview met raadslid Zelma van Alstede. 
Sinds maart zit ze in de gemeenteraad.
Wie is Zelma en wat doet ze in het dagelijks leven?
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Politici uit beeld
 
De CDA-politicus uit Beeld, uit het vorige CDAanzet was: Gerard 
van Leijenhorst. Geboren in 1928 in Ede. Hij begon zijn politieke 
loopbaan als lid van de gemeenteraad van Gouda. Hij was actief in 
diverse organisaties van protestants-christelijke signatuur (met 
name op onderwijsgebied). In 1971 werd hij gekozen als lid van de 
Tweede Kamer. In het eerste kabinet-Lubbers was hij 
staatssecretaris van onderwijs. Van Leijenhorst was in de CHU een 
representant van het vooral op de Veluwe voorkomende 
orthodox-protestantisme. Hij werd gezien als een trouwe werker, 
die zich vooral met onderwijszaken  bezighield. Hij behoorde 

vooral in ethische zaken tot de rechtervleugel.  
Van Leijenhorst overleed in december 2001 op 
73-jarige leeftijd in Garderen.  
De politicus is door geen enkele CDAanzet-lezer 
herkend. 
 
Hierbij ook de nieuwe CDA politicus uit beeld.  
Oplossingen mailen naar htp@live.nl   

voor de zogenoemde ‘bühne’ terwijl 
vooraf al duidelijk is wat er besloten gaat 
worden. Ik vind dat raadsleden hun werk 
gewoon goed moeten doen en dat er de 
juiste beslissingen moeten worden 
genomen voor de burgers. Voor mij maakt 
het dan niet uit wie de juiste oplossing 
bedenkt. Ik denk niet zo in verschillen, ook 
niet naar de andere partijen toe. Dit schijnt 
niet erg politiek denken te zijn en veran-
dert wellicht nog. Neemt niet weg dat het 
gewoon goed moet gebeuren.
In deze vier jaar dat ik raadslid mag zijn, 
voel ik het echt als mijn taak, ervoor te 
zorgen dat de drie transities goed ingebed 
raken binnen de gemeente. Dat mensen 
zelf de schouders eronder zetten en 
samenwerken en elkaar helpen waar dat 
kan. Maar dat er ook goede zorg geleverd 
wordt aan de mensen die dat gewoon 
nodig hebben. Dat er hierbij geen 
drempels liggen vanwege ingewikkelde 
regels en bureaucratie. Dat zorg simpel 
geregeld kan worden, dat hierbij ontschot 
is, dus dat je niet voor ieder probleem bij 
een andere instantie moet zijn, maar dat 
één of twee personen alle problemen aan 
mogen en kunnen pakken. En dat het een 
echt samenspel wordt tussen de burger en 
de gemeente, waarbij men elkaar vindt, 
helpt en versterkt.

Nu is het de taak van de gemeenteraad om 
kaders te stellen waarbinnen het college 
en de ambtenaren moeten werken en dit 
werk moet gecontroleerd worden door de 
gemeenteraad. In detail heb ik als raadslid 
dus weinig te vertellen. Neemt niet weg 
dat bij het vaststellen van beleid of een 
verordening de ruimte ligt om te zorgen 
dat de juiste zaken beschreven staan, 
zodat de burger zo goed mogelijk bediend 
wordt. Bovendien is het in de gemeente 
Aalten makkelijk om met de wethouders 
of met de ambtenaren te spreken over je 
zorgen of ideeën. En is men niet te 
beroerd om te kijken of ze iets met die 
zorgen en ideeën kunnen doen. 

De gemeenteraad doet er toe, maar het is 
niet zo dat alles precies gaat zoals ik en/of 
het CDA het zou wensen. Dat kan ook niet 
in een democratie, waar we gelukkig in 
leven. Neemt niet weg dat we als CDA 
hard werken om zoveel mogelijk voor 
elkaar te krijgen. Hierbij moet je de 
samen werking zoeken met anderen en 
moet je de kritiek kunnen verdragen. Dit 
gaat prima. Wanneer je naar de besloten 
punten kijkt, dan kun je zien dat het de 
CDA erg goed lukt om in meerderheid 
belangrijke CDA punten binnen te halen. 
Niet alle partijen zijn hier gelukkig mee en 
dus krijgen we als CDA kritiek. Dat is niet 
erg, lig ik ook echt niet wakker van. Veel 
punten van kritiek laat ik langs me heen 
glijden. Wanneer er af en toe een punt van 
kritiek is dat ‘hout snijdt’ dan ben ik/zijn 
wij ook zeker niet te beroerd om dit als 
verbeterpunt op te pakken.

In de gemeenteraad zijn wij de grootste 
partij en hebben we zitting in de coalitie. 
Dit betekent dat we vaker punten van ons 
verkiezingsprogramma concreet kunnen 
maken dan een kleine partij dat kan. Dit is 
fijn. Binnen de CDA-fractie is ruimte voor 
ieders mening, maar vind ik het persoonlijk 
ook erg prettig dat we eensgezind zijn 
naar de buitenwereld. We zijn ons bewust 
van onze rol, zijn gedisciplineerd en 
houden ons aan gemaakte afspraken.  
Zo stralen we uit dat we een sterke fractie 
zijn. De oppositie vindt dat minder prettig, 
omdat ze zo geen greep kunnen krijgen 
op individuele personen en het CDA niet 
aan het wankelen krijgen. Prima, dan 
moeten ze het roer omgooien en de 
samenwerking zoeken. Afgelopen 
begrotingsvergadering was de eerste 
vergadering waarbij door iedere partij 
constructief gedacht werd en de sfeer niet 
was van oppositie tegen coalitie, de 
samenwerking lijkt dus een beetje te 
komen en dat is mooi. Samen bereik je 
namelijk het meest.

Na de verkiezingen hebben we een 
aantal nieuwe fractieleden welkom 
mogen heten. Omdat je als fractie met 
elkaar veel tijd doorbrengt is het zaak 
dat je goed op elkaar bent ingespeeld.
Nieuwe spelers in de ploeg, betekent dus 
nieuwe mensen met nieuwe eigen-
schappen en verhoudingen.
Zoals vaker aan het begin van een 
nieuwe 4-jarige periode zijn we dus met 
de gehele fractie een zaterdag op pad 
geweest om elkaar beter te leren kennen 
zonder de politieke waan van de dag.
Daarna is er met behulp van een ronde 
golf in Voorst bij ‘t Lohr een goede basis 
gelegd voor een frisse en nieuwe 
teamgeest. We hebben een goede ploeg 
met alle disciplines in huis.
Uw nieuwe CDA fractie heeft er zin in!
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Solidariteit

De tijden vervuld!
Waar de wet naar verwees
waar de profeten op hoopten
woordelijk werd het vlees
de hemel heeft zich ontsloten.

Nu zijn de tijden vervuld
de toekomst is opengesprongen
het grote geheim is onthuld
het heil dat de engelen bezongen

Geweken is de duisternis
de ware Adam is geboren
’t kind dat in de kribbe ligt
heeft God ons uitverkoren

Jezus Gods eeuwenoude droom
de mens die feilloos op Hem lijkt
hij overstelpt ons met sjaloon
wij zijn een koning rijk.

Hans Bouma

Ingestuurd door Willemien 
Hoornenborg

Op 13 oktober 2014 zijn Bert en 
José Mateman wederom verblijdt 
met de geboorte van een dochter 
Aniek.
Bestuur en Fractie van het CDA 
Aalten wensen de nieuwe ouders 
alle goeds toe voor de toekomst.

De uitgangspunten van het CDA zijn 
gebaseerd op een viertal begrippen: 
rentmeesterschap, gespreide verant-
woordelijkheid, publieke gerechtigheid 
en solidariteit. In deze column wil ik het 
laatstgenoemde begrip nader aan de  
orde stellen. 

Solidariteit speelt al sinds mensen-
heugenis een grote rol in de samen-

leving. Veelal is het bekend onder het 
woord naoberschap. Solidariteit staat o.a. 
voor saamhorigheid, belangengemeen-
schap, gemeenschapsgevoel, verbonden-
heid, medemenselijkheid en juist deze 
begrippen maken of breken de samen-
leving. De wereld is de laatste 60 jaar 
veranderd. Waar het vroeger vanzelf-
sprekend was dat men voor elkaar 
klaarstond, is dat nu niet meer.  
De verzorgingsstaat heeft zich zodanig 
ontwikkeld dat we nog maar beperkt 
naar elkaar omzien, want voor bijna alle 
problemen is er inmiddels een instantie 
waar een beroep op kan worden gedaan. 
Nu geef ik het enigszins zwart-wit weer, 
maar ik wil daarmee aangeven dat de 
maatschappij is geïndividualiseerd.  
We denken vooral aan onze eigen kont; 
in rechten en niet in plichten. 
Het CDA staat midden in de samenleving 
en ik kan gerust stellen dat het begrip 
‘solidariteit’ zeer actueel is. Aankomende 
jaren zal de overheid zich op vele 
terreinen terug trekken. Er ontstaat een 
leemte die door de burgers zelf dient te 
worden opgevuld. Om hetzelfde voor-

zieningen niveau te behouden zullen we 
de handen in één moeten slaan. Met 
andere woorden, we moeten participeren 
in de samenleving en niet aan de zijlijn 
blijven staan. Hier ligt ook een taak voor 
ons college. Ons college zal initiatieven 
die de participatie bevorderd dienen te 
ondersteunen en mensen motiveren om 
niet aan de zijlijn te blijven staan. Een 
belangrijke overweging daarbij is dat 
burgers graag iets voor de samenleving 
willen doen, maar dan wel iets te zeggen 
willen hebben. Daarom is het naar mijn 
mening niet wenselijk om aan de hand 
van een een keurslijf aan kaders te 
be slissen of een initiatief wordt onder-
steund, maar geef de burger juist de 
ruimte om te kunnen participeren.

Ik denk dus dat het begrip solidariteit 
zeer actueel is en het goed is dat elke 
burger meedenkt op welke wijze hij of zij 
mee kan participeren in de samenleving. 
Op welke wijze kunt u een bijdrage 
leveren? Laten we elkaar voort helpen en 
anderen proberen te bewegen om niet 
alleen te profiteren van de samenleving, 
maar juist te participeren in de samen-
leving. Als de maatschappij hiertoe te 
bewegen is, dan profiteren wij uiteindelijk 
allemaal. Durf uit te dragen dat solidari teit 
van grootbelang is voor de samenleving; 
spreek er met elkaar over, want de 
komende jaren zal dit de maatschappij 
maken of breken. In elk geval ben ik trots 
op het feit dit één van de kernwaarden is 
van het CDA.

Wilt u reageren op deze column.  
Mail dan naar: fnavis01@hotmail.com  
of stuur een brief naar Postbus 111,  
7120 AC Aalten.

Frank Navis
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en voor landelijke 
CDA-nieuws op: 
www.cda.nl

Kijk voor lokaal 
CDA-nieuws op: 
aalten.cda.nl

Buninkdijk 7, Aalten
Tel. (0543) 56 52 04
www.loonbedrijftebokkel.nl
info@loonbedrijftebokkel.nl

“ALTIJD PARAAT”


